
 
 
 
 
Nieuwegein, 10 januari 2007 
 
 
 
Van de Bestuurstafel 
 
10 januari 2007 stond voor het bestuur in het teken van een reguliere vergadering. Na de vergadering 
(’s middags) hebben wij samen met de medewerkers van het Bondsbureau een uurtje gebowld in het 
nabij gelegen bowlingcentrum van Ronald Chandra. Vervolgens hebben we ons aan twee tafels met 
de daarbij behorende steengrillen gezet. Dit allemaal ter gelegenheid van het nieuwe jaar, anders 
gezegd een eenvoudige nieuwjaarsreceptie/samenzijn voor het bestuur van de NBF en personeel 
Bondsbureau. Omdat in de middagvergadering geen tijd meer was voor twee actuele kwesties die ter 
vergadering toegevoegd werden aan de agenda, hebben wij besloten na het steengrillen de beide 
kwesties te bespreken. De urgentie voor het nemen van een besluit was groot.  
U zult over één kwestie zeer binnenkort op de site daar meer over kunnen lezen. Over de andere zaak 
zal eerst met de direct betrokkenen worden gesproken. 
 
Ik kan u melden dat het bestuur nu vijf bestuursleden telt. Ton Zanboer en Roger Stouthart zijn beide 
toegetreden en maken met ingang van heden deel uit van het NBF bestuur. Het quorum is gehaald. 
Over de portefeuille verdeling zullen wij later met elkaar spreken en u zult daarover worden 
geïnformeerd. Bij het Bondsbureau is Ronald de Groot als medewerker wedstrijdzaken aangesteld. 
 
In deze eerste bestuursvergadering van 2007 hebben wij een aantal zaken besproken die later pas 
voor besluitvorming in aanmerking komt. 
Het verslag van de vorige vergadering en de daarbij behorende actielijst hebben wij doorgenomen. 
Eén actie wil ik u niet onthouden: 

- in het kader van het actueel houden van het sportreglement in samenhang met de 
internationale ontwikkelingen hebben wij ons schriftelijk tot de WTBA, ETBF en USBC met het 
verzoek ons tijdig te voorzien van wijzigingen, aanpassingen, etc. In een reactie hebben zij 
gemeld dat zij ons verzoek zullen inwilligen.  

De evenementen agenda voor de komende maanden, en dan veel meer in het licht van de 
representatieve verplichtingen voor het bestuur hebben wij doorgenomen. De afspraken zijn gemaakt 
wie, waar naar toe zal gaan als vertegenwoordiger van de NBF. 
 
De actiepunten c.q. toezeggingen gedaan door het bestuur in de ALV van 25 november 2006 hebben 
wij nagelopen en daar waar nodig voorzien en bijgesteld. De stand van zaken over de afhandeling van 
de actiepunten is ons teruggemeld.    
De notitie over de conceptrichtlijnen voor de wijze van declareren van kosten die functie gerelateerd 
zijn en gemaakt worden door medewerkers van het Bondsbureau, dan wel bestuurders, hebben wij 
besproken en zullen in de volgende vergadering tot besluitvorming leiden. Wij hebben als bestuur ook 
gesproken over twee kwesties die de laatste tijd regelmatig op de bestuurstafel als feit zijn 
gepresenteerd. De afgelastingen van geplande toernooien en de toenemende vraag van 
organisatoren om toernooien te organiseren voor een bepaalde doelgroep, zoals de 50+. Wij hebben 
het Bondsbureau gevraagd ons een overzicht te leveren van de afgelastte toernooien in een bepaalde 
periode, aan de hand van een overzicht met feitelijke informatie kunnen wij verder praten en mogelijk 
daar beleid op ontwikkelen. 
Een concreet verzoek voor het organiseren van een 50+ toernooi is voor ons aanleiding om daar 
volgende keer verder over door te praten.  
Volgende week zullen wij samen met de begeleiders van Beerenschot spreken over de voortgang van 
de Bestuurlijke Vernieuwing en daarbij de resultaten van de workshops betrekken. 
 
Namens het Bestuur, 
 
Paul Vasseur 

___________________________________________________________________________
Paul Vasseur/2007-01-11 
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